

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Mötesprotokoll 2024-09-09

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Motesprotokoll.pdf

Storlek: 90639 byte

Hashvärde SHA256:

c517f9140a5830eb77eabc4e066b4a642031966a93aca36733918f53cdcc566f

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**MARIE BANKHED**

Signerat med BankID 2024-09-16 15:07 Ref: 55feea07-3cb3-4136-9954-f733897733ee

**HANS BALSTEDT**

Signerat med BankID 2024-09-16 14:58 Ref: f0359d68-1d08-4d70-ac4f-b9ad89730023

**EBBA ANDREA JOSEFINE JOHANSSON**

Signerat med BankID 2024-09-16 12:35 Ref: b3c9e041-55c3-4378-b8f4-72975813406d



# Svenska Lapphundklubben

Specialklubben för Svensk Lapphund, Finsk Lapphund och Lapsk Vallhund

Small vertical text in the top right corner, likely a page number or reference code.

## Protokoll styrelsemöte 2024-09-09

**Datum:** 2400909

**Tid:** 19.00

**Plats:** Digitalt möte via Google Meet

**Deltagare:** Ebba Johansson, Marie Bankhed, Lillemor Lamberg, Loise Backryd, Monica Jacobsson, Hans Balstedt, Lotta Brännström

**Lämnat återbud:** Henrietta Thernell

### § 1. Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

### § 2. Godkännande av dagordning

**Mötet beslöt** att godkänna dagordningen.

### § 3. Val av mötessekreterare

**Mötet beslöt** att välja Ebba Johansson till mötessekreterare.

### § 4. Val av justerare

**Mötet beslöt** att välja Hans Balstedt till justerare.

### § 5. Föregående protokoll

Signerat, mailat till berörda och upplagt på hemsidan.

### § 6. Skrivelser

**Medlemsantal:** 1450 medlemmar, föregående månad 1449 medlemmar

**Inkommit mail från SKK-FK**, utbildning för erfarna årsmötesordföranden den 9 november 2024.

Mail vidarebefordrat till rasklubbarna.

**Inkommit från medlem**, som mailade i maj och tidigare styrelse svarade då att ny styrelse fick se över detta. Medlemmen har nu mailat igen och frågat om detta.

Jag, X vill föreslå att vi arrangerar en rasspecial för våra raser under 2026.

Frågan är skickad till utställningskommittén.

**Inkommit från SKK-FK**, de tittar vidare på avveckling av våra distrikt.

**Inkommit från medlem** önskar att få artikeln om kastration mer synlig.

Det är skapat en ny sida på slk.nu där artiklar kan läggas, som inte behöver vara lösenordsskyddade.

**Inkommit från SMHK** om ett specialklubbs möte, det var kort framförhållning.

Ingen från SLK styrelse deltog.



# Svenska Lapphundklubben

Specialklubben för Svensk Lapphund, Finsk Lapphund och Lapsk Vallhund

Small vertical text on the right side of the page, likely a page number or reference code.

**Inkommit från exteriördomare** en domare hade en fundering på om SLK hade skickat in hens önskan till SKK då hen inte fått någon återkoppling.

Svar: det skickades in till SKK i november och vi ber om ursäkt för att det inte skickades en kopia till hen.

## § 7. AU

AU tog ett snabbt beslut att bjuda in de medlemmar som sitter i våra kommittéer till Drive-mappen som tillhör kommittén.

AU tog ett beslut om att ha en reservdomare till Hörby utställningen.

**Mötet beslöt** att godkänna dessa beslut.

## § 8. Ekonomi

### a) Månadsrapport

Ett nytt papper har skrivits på enligt Swedbanks önskemål.

Firmateckning är inte klart ännu på Swedbank eller Nordea, detta fortsätter vi jobba med.

Ekonomi ser för övrigt god ut.

### b) Attestordning

Det finns framtaget två formulär för utlägg och arvode.

**Mötet beslöt** att kontaktpersonen i komitéerna är den som ska attestera. De läggs på hemsidan under medlemsidor.

## § 9. Rasklubbar

Styrelsen planerar att ha möten med rasklubbarna under hösten

### a) Svensk lapphund

SRSL planerar för ett medlemsmöte.

### b) Finsk lapphund

SLK:s ordinarie styrelse har kallat SRFL- styrelse till ett möte 26/9.

### c) Lapsk vallhund

Inget att rapportera.

## § 10. Kommittéer och arbetsgrupper

Mail är skickat till de som kommer att sitta i kommittéerna och skickat till de som inte sitter kvar. Då det inte kom några förslag från SRFL så tillfrågades några från SRFL:s rasklubb om de ville sitta kvar. Malin Åblom sitter kvar i TK.

Ann-Charlotte Beckman sitter kvar till 31/12 i PR

inkom förslag på några namn till kommittéer från SRFL.

Mötet beslöt: Att återkoppla till SRFL angående förslag

### a) AK

AK-möte med den nya kommittésammansättningen genomfördes onsdagen den 4/9, kl 9.00. Hans Balstedt utsågs till sammankallande. Minnesanteckningar från mötet skickas till rasklubbarna. Nästa AK-möte torsdag den 24/10, kl 8.30.



# Svenska Lapphundklubben

Specialklubben för Svensk Lapphund, Finsk Lapphund och Lapsk Vallhund

Styrelsen  
Ordförande  
Kassör  
Sekreterare  
Medlemmar

## b) UK

Information om att SRS� byter ut Nina Aurora Lindroth till Jonathan Wikström i SLK:s utställningskommitté, Jonathan har stor kunskap om utställningar och driver även SRS� fb-sida om resultat.

Nina har vi redan beslutat om att hon ska sitta i SLK:s avelskommitté.

UK frågar om vi kan erbjuda annonsplats i lapphunden till sponsorer.

**Mötet beslöt** att bordlägga detta då vi behöver se över hur mycket plats vi kan erbjuda dem.

UK önskar att det skickas mail till områdesansvariga för att fråga om hjälp till utställningar.

**Diskussion:** Styrelsen ber dem att komma med förslag på text som kan skickas ut.

## c) PR

Styrelsen önskar att PR-komiteen kan se över om SLK ska delta på Jokkmokksmarknad 2025. SLK behöver boka monter till stockholms hundmessa och MyDOG.

**Mötet beslöt** att Marie tar kontakt med Johanna i PR.

Första sidan på SLKs hemsida skulle behöva en förändring.

**Mötet beslöt** att lägga in samma text som finns på SLKs facebookside och ber PR att se över detta senare.

## d) TK

TK önskar att få fler i kommittén då de bara är 3 st, det saknas från 2 st SRS� och 1 st SRFL

**Mötet beslöt** att Ebba ska skriva en text som kan utannonseras gällande detta.

SM reglerna behöver ses över.

**Mötet beslöt** att TK får titta igenom reglerna som sedan läggs ut på en remissrunda till medlemmar.

För att det ska bli lättare att utse pallplaceringar på Viltspår-SM, så borde det användas skogskort.

**Mötet beslöt** att TK får titta på detta och ta fram skogskort.

Det saknas protokoll till SM som är anpassade till reglerna.

**Mötet beslöt** att TK får titta hur ett protokoll skulle kunna se ut.

## e) Områdesgrupper

Områdesgrupp Östra hade en lapphundsträff den 25/8.

Det blev 4 finska lapphundar och 1 svensk lapphund som deltog på en vandringstur.

Områdesgrupp Södra hade en lapphundsträff den 31/8.

7 finska lapphundar deltog.

Områdesgrupp Södra ställde in en träff den 14 september på grund av dubbelbokning.

Hur ska områdesindelningen se ut i landet?

Styrelsen gick igenom fördelningen.

**Mötet beslöt** att en bild ska publiceras på hemsidan.

## f) Proposition från fullmäktigemötet

Arbetsgruppen har haft möte och gruppen har fört diskussioner med SKK. Arbetsgruppen ställer fråga om SLK vill att de ska titta på att evt. skriva en motion till KF

**Mötet beslöt** att bordlägga frågan.



## § 11. Lapphunden

För att SLK ska få publicera Lapphunden på en hemsida måste databasen anmälas till Mediemyndigheten. Detta är gjort och Marie Bankhed är godkänd som ansvarig utgivare för SLK.nu detta innebär att SLK lyder under tryckfrihetsförordningen numera.

## § 12. Beslut per capsulam

SLK har beviljats att arrangera utställningar den 18 och 20 juli 2025.

Områdesgrupperna som fixar med dessa utställningar kommer inte kunna ordna med båda dessa utställningarna. Deras förslag är att vi ställer in utställningen som är på söndag den 20 juli.

**Mötet beslöt** att ställa in Piteå-utställningen den 20 juli 2025. Detta är skickat till SKK för beslut.

## § 13. Digital föreläsning

Information om föreläsning - Utställning för nybörjare ligger ute. Föreläsningen är uppdelad på två tillfällen.

## § 14. Policy & GDPR

### a) Policy

Den 16/8 hade SLK styrelsen ett arbetsmöte, där styrelsen tillsammans gick igenom policyn och några ändringar gjordes. Mail med policyn skickades på remiss till rasklubbar som kan komma med synpunkter om detta senast 31 september 2024.

### b) GDPR

Det skulle behövas någon kortare information på SLKs hemsida om hur klubben behandlar personuppgifter. Förslag om att en person utses till att se över ett förslag på text.

**Mötet beslöt** att Marie frågar X om hen vill titta på detta.

## § 15. Zoom

Frågan kommer upp om SLK ska köpa in Zoom och kunna erbjuda rasklubbar att använda detta.

**Mötet beslöt** att SLK ska köpa in en licens som delas med rasklubbar och SLKs kommittéer.

## § 16. Nästa möte

**Mötet beslöt** att nästa möte ska hållas 25 september kl 19.00 digitalt via Google Meet.

## § 17. Mötets avslutande

Ordförande Marie Bankhed tackade för visat intresse och förklarade att mötet avslutats.